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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan kívánja ösztönözni a Kormány a dohányfűstmentes vendéglátóhelyek

működését?, címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Székely

Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Belváros Képviselő-testülete a dohányfüstmentes vendéglátóhelyek ösztönzése érdekébe n

2008 . december 18-án úgy döntött, hogy azokat a kávéházakat és éttermeket, amelyek a 2009 .

évben vállalják, hogy teljesen dohányfüstmentesen működnek, a következ ő évben az általuk

kifizetett helyi építményadó 50 százalékának megfelelő összeggel támogatja. Ezzel szeretnénk

ösztönözni a dohányfüstmentes kávéházak és éttermek számának növekedését .

Szeretném Miniszter Úr tájékoztatását kérni arról, hogy tervez-e a közeljövőben a Kormány i s

- hozzánk hasonlóan - a nemdohányzók védelmében lépéseket tenni, és ha igen, akkor melye k

ezek a lépések .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .

4Rogan Antal
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